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_________________________________________________________________________  

  

1.  Meddelelser   
a)  Formanden og bestyrelsen 

Orientering fra FRO-mødet. 
 
  

  

b) Medarbejdere  
Ingen pkt. 

  

 

c)   Elever  
  

 

d)   Skoleledelsen   
 Personalesituation. 

o Orientering om lærerstilling på Huholt    

 Elevsituation. 

o Orientering om elev der skifter fra Huholt til Kløver.   

 Økonomi  

o Orientering om besparelse, blandt andet på kontoen vedr. personalepleje. 

o Skolebestyrelsen afholder ikke den årlige julefrokost.  

o Personalet har taget pænt imod stramningen. 

  

2. Forslag til reduktion af ledelse og administration på folkeskoler 

3. november blev der afholdt møde i Børne- og Uddannelsesudvalget. Kløver-Skolen var nævnt 

specifikt i pkt. 7, som indsættes herunder. 

 

Besparelsen for Kløver-Skolen gennemføres med 250.000 kr. i 2023 og 500.000 kr. i 2024.  

 

Punktet 7: ”Forslag til reduktion af ledelse og administration på folkeskoler” 

 

I forbindelse med sag om reduktioner af 45 mio. kr. godkendt i Byrådet den 22. juni 2022 blev det 

under tema 3, som bl.a. omhandler ledelse og administration på skoler, besluttet at Børne- og 

Uddannelsesudvalget skulle præsentere et forslag til, hvordan denne del kan udmøntes. 

 



Direktionens forslag til konkrete reduktioner af ledelses på skoler blev ikke imødekommet. 

 

Forvaltningen har efterfølgende arbejdet videre med et nyt forslag til fordeling af reduktionen på 

0,740 mio. kr. i 2023 samt 1,650 mio. kr. i overslagsårene, som står under Børne- og 

Uddannelsesudvalget. 

 

Det foreslås, at Kløverskolen reduceres med 0,5 mio. kr. på ledelses og administration. Dette skal 

ses i forhold til, at Kløverskolen i dag har 5 ledere ansat og at skolen er gået fra over 200 elever til 

ca. 160 elever i dag. Samtidig er der i den gældende tildelingsmodel en forholdsmæssig høj 

tildeling af ledelsestid til specialskolen, som overstiger skoler med specialklasser og især 

almenskoler. 

https://dagsordener.sonderborgkommune.dk/vis?id=975113d7-d0d6-4ab5-ad42-89bc6e07b536    

 

Skolebestyrelsen kommer med input til udkast til nyt høringssvar. 

 

3. Huholt (foreløbigt fast punkt). 

Drøftet, både ud fra nuværende situation og tanker om fremtiden. 

 

 

4. Kommende møder       

Punkter til kommende møde: 

  

  Evaluering af forældrecafé 

  Status på ny skoleleder 

 Økonomi  

 Politikker og principper  

  

5. Evt. 

Spørgsmål om tilbuddet om ”værkstedshold” i A-udskoling. Indtil nu har det været en succes og vi 

følger nøje udviklingen. 

SFO-tilbud til elever i 7. – 10. klasse. Vi vil gerne på kommende møde vende oplevelser, erfaringer 

mv.  

  

6. Godkendelse af referat   
  

  Vel mødt Laila og Jesper 

https://dagsordener.sonderborgkommune.dk/vis?id=975113d7-d0d6-4ab5-ad42-89bc6e07b536%20%20%20

